
 

  

                                                                                            Gennep 

Schriftelijke vragen aan het college 
(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de 

gemeenteraad van de gemeente Gennep) 

 
Reg nr 660658 

Aan de voorzitter van de raad 

Steller vragen: Hans Frentz, SP Gennep 

Onderwerp: ONTSLUITING SPORTVELDEN  Achates. 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 
 

1. Hoe denkt het college de ontsluiting van de nieuwe sportvelden, die in het 
buitengebied liggen en in de toekomst buiten het bestemmingsplan voor de 
sportvelden zijn gelegen, planologisch/juridisch te regelen binnen het gebied ten 
noorden van de Niers tussen Ven Zelderheide en Milsbeek? 

2. Over welke wegen denkt u in de toekomst de ontsluitingsroutes naar Milsbeek en 
Ven-Zelderheide vorm te geven? Zowel voor fiets als autoverkeer? 

3. Welke aanpassingen aan de huidige wegenstructuur dienen er plaats te vinden  
om een veilige verkeersafwikkeling mogelijk te maken zonder de wegen binnen 
Ottersum teveel te belasten? 

4. Zijn er aanpassingen noodzakelijk aan de betreffende wegen om veilige fietsroutes 
te creëren voor de jeugd uit Ven-Zelderheide en Milsbeek? 

5. Zijn eer aanpassingen noodzakelijk in het verlichtingsplan voor de betreffende 
wegen? 

6. Wordt er in de plannen rekening gehouden met een 2 zijdige ontsluiting van het 
complex,  namelijk  Goorseweg en Bredeweg, zodat de belasting van de 
ontsluitende wegen binnen de bebouwde kom verdeelt wordt? 

7. Worden de kosten voor de aanpassingen betaald door het project DeLob of vanuit 
welke begrotingsposten denkt u de aanpassingen te financieren als deze voor de 
gemeente Gennep komen? 

8. Zijn er aan de Verbindingsweg Milsbeek aanpassingen noodzakelijk om een veilige 
(fiets ) oversteek te creëren om vanuit en naar Milsbeek  en de sportvelden een 
veilige overgang te bewerkstelligen voor jeugdige fietsers?? 

 
 

 
Toelichting: 

Naar aanleiding van de discussie over de gebiedscoördinator en de verplaatsing van de 
sportvelden hebt u aangegeven dat u dit denkt te regelen in het, nog op te stellen, 
bestemmingsplan voor de realisatie van de sportvelden. 
Naar de mening van de SP is dit onmogelijk omdat een bestemmingsplan slechts zaken 
(juridisch)kan vastleggen slaand op het gebied (begrensde oppervlakte) waarvoor dit plan 
geldt. 

 
 

Hans Frentz     SP          

 

http://www.sp.nl/

